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CONVOCATORIA DE 

CONSEJO DEL DISTRITO DE 

LA JUNTA MUNICIPAL DE 

MARÍTIMO 
 
 
SESIÓN: ORDINARIA 
FECHA: 19-12-2012  
HORA: 19’00 h. 
LUGAR: Salón de Actos de la Junta 
Municipal de Marítimo 
Plaza Armada Española,10 
 
 
ORDEN DEL DIA: 

 
1º.-Lectura y aprobación, en su caso, 
del acta de la sesión anterior, celebrada 
el día 26-09-2012. 
 
 

2º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grupo 
Socialista, con siguiente propuesta de 
acuerdo: se retiren de la acera y 
repongan los árboles caídos en c/ Padre 
Tomas Montañana y c/ Pedro de 
Valencia. 
 
 
3º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grupo, con 
siguiente propuesta de acuerdo: se 
limpie y retiren los dátiles acumulados 
alrededor de las palmeras  en las calles 
Dr. Lluch y Barraca y se tenga en 
cuenta la singularidad de estos árboles 
para su adecuado mantenimiento. 
 
 
4º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grupo 
Socialista, con siguiente propuesta de 
acuerdo: se pode la higuera situada en la 
calle Marti Grajales que invade la 
marquesina de la  parada de EMT, línea 
32, entorpeciendo el paso de los 
usuarios por la acera, y acondicione la 
zona.  
 

 

CONVOCATÒRIA DE 

CONSELL DEL DISTRICTE 

DE LA JUNTA MUNICIPAL 

DE MARÍTIM 
 
 
SESSIÓ: ORDINÀRIA 
DATA: 19-12-2012  
HORA: 19’00 h. 
LLOC: Saló d’Actes de la Junta 
Municipal de Marítim 
Plaça Armada Española,10 
 
 

ORDE DEL DIA:  

 

1º.-Lectura i aprovació, si és el cas, de 
l'acta de la sessió anterior, celebrada el 
dia 26-09-2012.  
 
 

2º.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grup Socialista, 
amb següent proposta d'acord: es retiren 
de la vorera i reposen els arbres caiguts 
en c/ Pare Preses Montañana i c/ Pedro 
de València.  
 
 

3r.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grup, amb 
següent proposta d'acord: es netege i 
retiren els dàtils acumulats al voltant de 
les palmeres en els carrers Dr. Lluch i 
Barraca i es tinga en compte la 
singularitat d'estos arbres per al seu 
adequat manteniment. 
 
 

4t.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grup Socialista, 
amb següent proposta d'acord: es pode 
la figuera situada en el carrer Marti 
Grajales que invadix la marquesina de 
la parada d'EMT, línia 32, entorpint el 
pas dels usuaris per la vorera, i 
condicione la zona.  
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5º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grupo 
Socialista, con siguiente propuesta de 
acuerdo: que se pode  y acondicione el 
carril bici de la Avd. Blasco Ibáñez, 
entre la calle Dtor. Manuel Candela y la 
estación del cabañal. 
 

6º. Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grupo 
Socialista, con siguiente propuesta de 
acuerdo: que se repongan, las bolsas en 
las papeleras y se haga con la suficiente 
periodicidad para mantener el adecuado 
servicio de limpieza en la zona de 
Algiros 
 
7º.- Preguntas presentadas por D. 
Joaquín Alpuente Lázaro, vocal de 
Izquierda Unida,  
1ª Qué partidas presupuestarias se 
contemplan en el presupuesto municipal 
para la Junta de Distrito. 
2ª Qué inversiones se han previsto en el 
presupuesto municipal, para el Distrito 
durante el año 2013 
3º Qué variación representa la inversión 
prevista, para  el distrito en el 2013, 
respecto a la inversión realizada en el 
2012 
 
8º.- Moción presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, vocal de Izquierda 
Unida, con siguientes propuestas de 
acuerdo: 
1º Que se explique cual es la asignación 
presupuestaria destinada a las entidades 
ciudadanas del barrio. 
2º Que la Junta de Distrito gestione 
entre las asociaciones ciudadanas del 
barrio esta asignación 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5t.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grup Socialista, 
amb següent proposta d'acord: que es 
pode i condicione el carril bici de l'Avd. 
Blasco Ibáñez, entre el carrer Dtor. 
Manuel Candela i l'estació del cabanyal.  
 
 
6º.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grup Socialista,  
amb següent proposta d'acord: que es 
reposen, les bosses en les papereres i es 
faça amb la suficient periodicitat per a 
mantindre l'adequat servici de neteja en 
la zona d'Algirós. 
 
 

7m.- Preguntes presentades per D. 
Joaquín Alpont Lázaro, vocal 
d'Esquerra Unida,  
1a Què partides pressupostàries es 
contemplen en el pressupost municipal 
per a la Junta de Districte.  
2a Quines inversions s'han previst al 
pressupost municipal, per al Districte 
durant l'any 2013  
3r Quina variació representa la inversió 
prevista, per al districte en el 2013, 
respecte a la inversió realitzada en el 
2012 
 

8º.- Moció presentada per D. Joaquín 
Alpont Lázaro, vocal d'Esquerra Unida, 
amb següents propostes d'acord:  
1r Que s'explique quina és l'assignació 
pressupostària destinada a les entitats 
ciutadanes del barri.  
2n Que la Junta de Districte gestione 
entre les associacions ciutadanes del 
barri esta assignació. 
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9º.- Moción presentada por D. Joaquín 
Alpuente Lázaro, vocal de Izquierda 
Unida, con siguientes propuestas de 
acuerdo: 
1º Que se recupere la asignación 
presupuestaria destinada a las entidades 
ciudadanas del barrio. 
 2º Que la Junta de Distrito gestione 
entre las asociaciones ciudadanas del 
barrio esta asignación 
 
10º.- Moción presentada por D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grupo 
Socialista, con siguiente propuesta de 
acuerdo: Instar al Pleno del 
Ayuntamiento a que dote una partida 
presupuestaria en las Juntas 
Municipales para subvenciones a 
entidades 
 

11º.-Ruegos y preguntas. 

 
9º.- Moció presentada per D. Joaquín 
Alpont Lázaro, vocal d'Esquerra Unida, 
amb següents propostes d'acord:  
1r Que es recupere l'assignació 
pressupostària destinada a les entitats 
ciutadanes del barri.  
2n Que la Junta de Districte gestione 
entre les associacions ciutadanes del 
barri esta assignació. 
  
 

10º.- Moció presentada per D. Lorenzo 
Adell García, vocal del Grup Socialista, 
amb següent proposta d'acord: Instar al 
Ple de l'Ajuntament a què dot una 
partida pressupostària en les Juntes 
Municipals per a subvencions a entitats 
 

 

 

11º.-Ruegos i preguntes. 
 

 
 
 
 
València, a 12 de desembre del 2012                

      LA SECRETÀRIA DE LA JUNTA 
MUNICIPAL DE MARÍTIM 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 


